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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Lowe Fareld Krågen väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mijo har skickat ut lite formulär och diverse andra meddelanden.
Axel var på sektionsekonomiforum förra torsdagen. Han har fixat med team-
buildinggrejer och det är nästan helt klart.
Emelie har tittat på miljöpolicyn. Hon hade ett möte med stödgruppen förra
veckan om hur de ska göra för att förbättra psykiska ohälsan. De upplevde att
ett lunchmöte var för lite tid och ska fortsätta efter tentorna.
Linnea har uppdaterat verksamhetsplanen enligt sektionsmötet och tittat på
att köpa in tygkassar och klistermärken men fastnat lite. Hon har fixat med
nycklar och accesser till F-spexet.
Carl har mejlat lite med vO, fixat med serveringstillståndet, träffat I:s ordfö-
rande och haft möte med Jana-återztällare-Nollan.
David har haft ett stormöte. Han har även haft några möten angående Jana-
återztällaren.

§4.2 DP MisärDuP på fredag, det blir kul. Pubrundan börjar närma sig så det är mycket
planering med puffar och liknande.

§4.3 F6 Full planering inför ET-rajet.

§4.4 FnollK FnollK har satt upp en massa aspaffischer.

§4.5 SNF Albert har mejlat med olika examinatorer och diverse folk på Chalmers och
SNF börjar planera lite inför cocktailpartyt.
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§4.6 Foc Tentaångest som gäller.

§4.7 FARM FARM har mest hållt på med mässan.

§5 Behandlade äskningar

§5.1 Godis till sektionen Axel har nekat en äskning från Piff och Puff som ville köpa 22 kg godis till
sektionen för 1 800 kr. Jesper tycker godis är gott. Styret tycker det var rimligt
att neka äskningen.

§6 FnollK & matskrubben FnollK hade velat ha en hylla i matskrubben för mottagningen och aspningen.
Det finns lite oanvänt utrymme i matskrubben. Lowe tycker att det finns lite
plats. Om de sätter in en hylla till kan FnollK få lite plats. Jesper håller med
om att det finns ett dåligt optimerat hörn. Emma snackade med en i F6 som var
emot det för att det skulle bli mycket folk där och saker kanske skulle glömmas
och bli dåliga. Hon förstår det perspektivet men tycker inte det är en tillräcklig
anledning och vill ha en trial period på en mottagning eller en aspning.
Vi behöver ge FnollK access och köpa in hyllplan. Lowe kan fixa hyllplan på
en rustrunda. Jesper hade velat kolla med hela F6 innan vi tar ett beslut. Vi
funderar på hur vi ger access till FnollK. Lowe påpekar att de inte behöver ha
access förrän hyllan är där och det händer inte innan tentorna. Carl yrkar på
att delegera beslutet till Linnea.
Beslut: Att delegera beslutet om FnollK:s access till matskrubben till Linnea.

§7 Verksamhetsplanen Linnea har uppdaterat VP:n och vill ha ett ok från styret. Ingen har några
åsikter.

§8 Miljö- och
hållbarhetspolicy samt
beslut

Emelie fick i uppdrag att förtydliga beslutet men känner att hon bara förklarar
för ett litet barn att de inte får köpa plast för sektionens pengar. Ska vi lägga
in beslutet i policyn eller ska vi ha ett separat dokument med besluten?
Varför kan man inte bara stoppa in dem i policyn? Albert förklarar att syf-
tet med miljöpolicyn var att vara mer av ett mål- och visionsdokument än
ett dokument med konkreta åtgärder. Ursprungsmotionärerna hade åsikten att
implementeringen inte skulle vara i policyn och det var det som blev genom-
röstat på sektionsmötet. Emelie undrar om man inte bara kan lägga till en
bit på slutet om besluten som tagits baserat på policyn. Mijo påpekar att ett
sektionsmötesbeslut är starkare än en policy och att sätta in besluten i policyn
vore att göra den svagare.
Carl tänker att det finns ett beslutsdokument som är det starka dokumentet.
Policyn är en avsiktsförklaring och ska vara till för att underlätta styrning.
Man skulle kunna referera i policyn till de beslut man tagit i enlighet med
policyn, där det kan finnas en kort sammanfattning över besluten samt en
källhänvisning. Mijo säger att vi kan göra så, men om folk letar efter besluten
är det inte svårare att leta efter det som eget dokument än att leta efter policyn.
Emelie tycker vi kan göra det lite lättare för sektionens medlemmar så de slipper
leta bland många olika dokument. Linnea tänker att det inte är så svårt att
hitta rätt. Hon undrar vad Albert tycker som var med och lade propositionen.
Albert har inte så många åsikter. Han har koll på ursprungsmeningen från
motionärerna men den har blivit lite bortglömd.
Carl yrkar på att ålägga Linnea att skapa ett beslutsdokument för miljö- och
hållbarhetspolicyn. Emelie undrar om man kan förtydliga besluten i dokumen-
tet. Carl tycker man kan skriva något om sektionsstyrelsens tolkning. Carl vill
protokollföra att sektionsstyrelsen tycker att talmanspresidiet borde uppdatera
sektionsmötesbeslutsdokumentet.
Beslut: Att ålägga Linnea att skapa ett beslutsdokument för miljö- och håll-
barhetspolicyn.
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§9 Accesser till vice talman Vice talman vill ha samma accesser som talman, vilket är styretrummet. Linnea
tycker det låter rimligt. Hon yrkar på att ge vice talman access till styretrum-
met.
Beslut: Att ge vice talman access till styretrummet.

§10 Övriga frågor

§10.1 Mat och kalas Carl informerar om att det är en mat- och kalasutbildning snart. Utbildningen
är ett komplement till SUS och krävs för att arra på Bulten och Gasquen. F6
har redan gått den. Carl funderar över om FnollK anmäler sina barn till SUS
för att reservera en plats. Emma hade inte en reserverad plats men det gick
ändå inte en SUS-utbildning då. Eric vill minnas att folk skickar ut mejl om
det.

§10.2 Serveringstillstånd
ET-raj

Carl informerar om att serveringstillståndet är godkänt. Hon på Göteborgs
kommun har bekräftat att hon håller på och ändrar namnen för pubrundan
och Lucia.

§10.3 Student Voice Det har kommit ett mejl om Student Voice. Carl undrar om han och Albert
ska svara på det. Albert har redan gjort det.

§10.4 Goolics motion Mijo har lovat Goolic att ta upp hans motion på mötet. Styretmötet tycker att
det inte finns tid för det och struntar i Goolics önskningar.

§11 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:42!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Lowe Fareld Krågen
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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